



团编号
HH/CCC/26

8天6晚 重庆+成都+眉山+乐山



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

风味餐

- 熊猫小吃 • 中式风味 • 乐山风味
- 四川风味 • 川菜风味 • 重庆江湖菜
- 特色烤鸭 • 巴蜀风味

第一天 出发 > 重庆

- 全体团员齐集于槟城国际机场，搭乘客机飞往雾都之城 -- 重庆。

第二天 重庆 > 成都

早餐, 午餐, 晚餐

- 抵达享用早餐后，乘坐车前往成都。
- 游览成都市的一条古商业街~锦里古街。
- 自由购物于全国著名的春熙路步行街及宽窄巷子。
- 夜宿于成都梨园祥或同级。

第三天 成都 > 都江堰 > 眉山

早餐, 午餐, 晚餐

- 都江堰熊猫乐园(含景区车)，又称中华大熊猫苑，可近距离观赏憨态可掬的大熊猫，了解大熊猫保护与救助知识。
- 迎天窝广场及网红打卡点眉山东坡水街。
- 夜宿于眉山集悦酒店或同级。



特别安排

乐山大佛 (乘船游江)

推荐自费项目

- 地道老火锅 + 轻轨体验 + 云端之眼 + 车游两江 RMB 398/位
- 成都川剧院变脸表演 RMB 280/位

需符合条款与条款

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知的情况之下，敝社保留删改行程内容的权力，恕不预选通知。*图片仅供参考。

第四天 眉山 > 乐山

早餐, 午餐, 晚餐

- 早上游览眉山湿地公园。
- 后前往世界第一大佛乐山大佛(乘船游江)，唯有游船方可看见大佛的全貌，大佛开凿于唐玄宗开元初年，历时90年才告完成，是世界上最大的一座石刻佛像，素有“佛是一座山，山是一尊佛”之称。若遇到水位、天气或特殊政策等限制，将更改成步行游览。
- 自由购物于张公桥美食街。
- 夜宿于乐山金鹰山庄或同级。

第五天 乐山 > 重庆

早餐, 午餐, 晚餐

- 早餐后，游览天工开物博物馆。
- 苏稽古镇大约形成于隋朝，始称桂花场，距今约有1400多年的悠久历史。传说是一姓苏名稽的隐士居于此而得名，还有“苏东坡到此稽查过”之说。
- 夜宿于重庆伊美大酒店或同级。

第六天 重庆

早餐, 午餐, 晚餐

- 今早游览李子坝轻轨穿楼(网红打卡地)位于一座19层建筑物的六楼至八楼及外观大礼堂。
- 游览鹅岭二厂，有着满满的文艺风，还有网红咖啡店，是年轻人常去的打卡点。
- 黄桷坪涂鸦街、交通茶馆享用下午茶。
- 夜宿于重庆伊美大酒店或同级。

第七天 重庆

早餐, 午餐

- 早上游览山城步道、解放碑步行街、魁星楼、十八梯步行街。
- 洪崖洞吊脚楼观景台欣赏与拍照打卡，具有巴渝传统建筑特色的“吊脚楼”风貌为主体，依山就势，沿江而建，是逛山城老街、观赏两江风光、品尝当地美食的好去处。
- 夜宿于重庆伊美大酒店或同级。

第八天 重庆 > 槟城

早餐, 午餐

- 早餐后，前往磁器口古镇原名龙隐镇，是中国历史文化名街，该古镇的街巷都是明清风格的建筑，脚下都是青石板路。景点有钟家院、通家院、民俗文化村、茶馆、宝轮寺等。
- 自由购物于观音桥步行街。
- 游览完毕后，送往机场乘搭客机飞返温馨家园。

旅程路线



特别景点



眉山东坡水街



磁器口古镇



都江堰熊猫乐园

团费

出发日期



TOUR CODE
HH/CCC/26

CHONGQING+CHENGDU

8D6N +LESHAN+MEISHAN



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

CUISINE

- Panda Snacks • Chinese Flavor
- Leshan Flavor • Sichuan Flavor
- Chongqing Jianghu Cuisine
- Special Roast Duck • Bashu Flavor

DAY 1 DEPARTURE > CHONGQING

- Assemble at Airport for your departure flight to Chongqing.

DAY 2 CHONGQING > CHENGDU

- Breakfast, Lunch, Dinner
- Upon arrival, take a breakfast and proceed to Chengdu.
- Visit an ancient commercial street in Chengdu - Jinli Ancient Street.
- Free shopping in the nationally famous Chunxi Road Walking Street and Kuanzhai Alley.
- Overnight at Li Yuan Xiang Hotel or similar.

DAY 3 CHENGDU > DUJIANYAN > MEISHAN

- Breakfast, Lunch, Dinner
- Dujiangyan Panda Park (including electrical car), also known as China Giant Panda Garden, where you can watch cute giant pandas up close and learn about giant panda protection and rescue knowledge.
- Yangtianwo Square and the popular check-in point Meishan Dongpo Water Street.
- Overnight at Meishan Joyinn Hotel or similar.



SPECIAL ARRANGED



RECOMMENDED OPTIONAL TOUR

- Chongqing Hotpot + Light Rail Experience + Eye in the Clouds + Car Tour RMB 398/person
- Chengdu Sichuan Opera House Face Changing Performance RMB 280/person

TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

DAY 4 MEISHAN > LESHAN

- Breakfast, Lunch, Dinner
- Visit the Meishan Wetland Park.
- The world's largest Buddha - Leshan Giant Buddha (cruise the river by boat). Only by boat can you see the full view of the Buddha. The Buddha was carved in the early years of Emperor Xuanzong of the Tang Dynasty and took 90 years to complete. It is the largest stone Buddha statue in the world and is known as "Buddha is a mountain, and the mountain is a Buddha". Due to restrictions such as water level, weather or special policies, it will be changed to a walking tour.
- Free shopping at Zhanggongqiao Food Street.
- Overnight at Golden Eagle Resort or similar.

DAY 5 LESHAN > CHONGQING

- Breakfast, Lunch, Dinner
- After breakfast, visit the Heavenly Creations Museum.
- Suji Ancient Town was formed around the Sui Dynasty and was originally called Osmanthus Field. It has a long history of more than 1,400 years. Legend has it that it was named after a hermit named Su Ji who lived here. There is also a saying that "Su Dongpo visited here".
- Overnight at Chongqing Yimei Hotel or similar.

DAY 6 CHONGQING

- Breakfast, Lunch, Dinner
- Liziba Observation Deck (Internet celebrity check-in spot) is located on the sixth to eighth floors and outview of the Chongqing people's Auditorium.
- Huangjueping Graffiti Street, Jiaotong Teahouse and Eling Second Factory.
- Overnight at Chongqing Yimei Hotel or similar.

DAY 7 CHONGQING

- Breakfast, Lunch
- In the morning, visit Mountain City Trail, Jiefangbei Walking Street, Guixing Tower and Eighteen Stairs Walking Street.
- Proceed to Hongyadong Observation Deck to take photos.
- Overnight at Chongqing Yimei Hotel or similar.

DAY 8 CHONGQING > HOME

- Breakfast, Lunch
- After breakfast, visit to Ciqikou Ancient Town was originally named Longyin Town. It is a famous historical and cultural street in China. The streets and alleys of the ancient town are all Ming and Qing style buildings, and the foot is all bluestone slabs. Scenic spots include Zhongjiayuan, Tongjiayuan, Folk Culture Village, Teahouse, Baolun Temple, etc.
- Free shopping at Guanyin Bridge Walking Street.
- After the tour, transfer to the airport to take a flight back to your warm home.

TRAVEL ROUTE



SPECIAL ATTRACTIONS



TOUR FEES

DEPARTURE DATE